
Toekomstbestendig Sport- en Beweegpark Groenendijkse Kampen in Cuijk

Datum: 12 september 2024
Aan: Commissie Inwoners

Van: Vertegenwoordigers van de verenigingen op de Groenendijkse Kampen.

Onderwerp: Aanvullende informatie over het sportpark

Initiatief van de Verenigingen

In oktober 2022 hebben de verenigingen het initiatief genomen om samen te werken rondom de

accommodaties op het sportpark in Cuijk. Dit kwam door het accommodatiebeleid, privatisering en

de bijbehorende nulmetingen. We zagen verschillende uitdagingen en vonden dat we deze beter

samen konden aanpakken.

In januari 2023 hebben wij als verenigingen met wethouder mevrouw Hendriks gesproken over het

sportpark en het accommodatiebeleid van de gemeente. Vanuit deze gesprekken zijn we verder

gaan praten over de ontwikkeling van het sportpark en de samenwerking. De eerste initiatieven

kwamen van de verenigingen zelf.

Samenwerking

De verenigingen SIOL, Graaf Herman, Civicum, Arc, Bull Fighters en JVC Cuijk hebben samen met

Kragten de mogelijkheden onderzocht. Het zelfstandig voortbestaan wordt steeds uitdagender voor

de verenigingen door de toenemende eisen, wetten en regelgeving en de vele taken die op de

schouders van enkele vrijwilligers rusten. Door samen te werken, kunnen we deze last verdelen. Dit

heeft geleid tot de rapportage inclusief bijlage zoals ze nu voorliggen en de bijbehorende

intentieverklaringen.

Tijdens het proces zijn de wensen van de verschillende verenigingen verzameld en besproken. Dit is

een groeiend proces. Het samenbrengen van verschillende verwachtingen en culturen gaat niet

zonder moeite, maar de praktijk wijst uit dat iedereen van goede wil is en kansen en mogelijkheden

ziet. We horen ook positieve signalen van andere samenwerkende verenigingen. Over het algemeen

vinden leden deze stappen ook wel logisch.

Eén of Meerdere Accommodaties

Er is veel gesproken over de keuze tussen één of twee locaties. De huidige locaties zijn verouderd en

voldoen niet meer aan de eisen van deze tijd. Verenigingen moeten investeren om aan de normale

onderhoudsverwachtingen te voldoen en om te verduurzamen. Door gezamenlijk gebruik te maken

van de faciliteiten, kunnen we aanzienlijk besparen op onderhouds- en energiekosten.

Bijna alle verenigingen hebben snel de voorkeur uitgesproken voor één accommodatie. Hierbij is wel

flexibiliteit in het ontwerp gevraagd. Een kantine of clubhuis kan zo worden ingericht dat activiteiten

zowel gezamenlijk als apart kunnen plaatsvinden, bijvoorbeeld voor club of team activiteiten.

Kleedkamers of ruimtes van de technische commissies kunnen gedeeld worden. Uiteindelijk hebben

alle verenigingen aangegeven mee te willen doen aan het onderzoek en de verdere ontwikkeling van

de huidige plannen.



Veranderen is spannend

Zijn er dan geen tegengeluiden? Natuurlijk wel. Veranderingen kunnen voor iedereen uitdagend zijn

Daarnaast is er bij elke vereniging een kleine groep die bezorgd is dat de huidige clubcultuur

verloren gaat of opgeslokt wordt door een grotere vereniging. Dit begrijpen we. Voor de een aantal

verenigingen liggen er kansen om sportvarianten te kunnen uitvoeren die positief zijn voor het

behoud van leden of het voortbestaan van de vereniging.

De huidige plannen zijn volop in ontwikkeling en er liggen nog veel mooie kansen voor ons. Hoewel

er vragen zijn over de financiële impact voor de verenigingen, contributies en de omzet, zal de

voorgestelde vervolgstap hier meer helderheid in brengen. Daarnaast wordt er nog steeds

nagedacht over de privatisering van het sportpark en de mogelijke gevolgen voor de gebruikers.

Wie doe er nog meer mee?
Het afgelopen jaar hebben enkele vertegenwoordigers enthousiast contact gelegd met potentiële

toekomstige gebruikers. Inmiddels zijn er waardevolle connecties ontstaan met Shock en Maasland

Cycling, die ook aanwezig waren bij de bijeenkomst. Daarnaast tonen diverse partijen interesse om

als medegebruiker deel te nemen aan de accommodatie, wat deels al gebeurt in de huidige

faciliteiten. Er liggen prachtige kansen om de ruimte nog optimaler te benutten voor zowel

onderwijs als maatschappelijke functies. Het park biedt veel meer dan alleen een sportveld!

De ontwikkeling kan dienen als een prachtige basis voor de gemeente om sport, sociale en

maatschappelijke functies, en de ontwikkeling van andere sportparken in het Land van Cuijk vorm te

geven. We hopen dat we u als commissieleden goed hebben geïnformeerd en vragen u vriendelijk

om positief in te stemmen met de ontwikkeling van een openbaar sport- en beweegpark.

Mochten er nog vragen zijn dan zijn we natuurlijk bereid om antwoorden te geven. Contactpersoon:

Bob heijl bob.heijl@jvccuijkbest.onmicrosoft.com / EEEN


